
Overzicht vragen n.a.v. onderwerpen informatiecarrousel 8 februari 2018 

 

1. Agendapunt 1 

Maatwerk voor geluid 

(N.a.v. Regl. van orde artikel 12, lid 2: inwoners van de gemeente kunnen een verzoek 

indienen om een onderwerp op de agenda van de informatiecarrousel te plaatsen.  

De heer F. Brinkman uit Buitenpost heeft verzocht om dit onderwerp te agenderen en wil 

graag inspreken.) 

 

 - 

 

2. Agendapunt 2 

Memo fietsbrug Surhuizum 

(Op verzoek van de PvdA-fractie is tijdens de raadsvergadering van 25 januari 2018 

toegezegd een memo te agenderen over de keuze van een fietsbrug te Surhuizum.) 

 

 Vragen van de PvdA-fractie: 

 

 1. Graag een memo met de financiële afweging waarom er gekozen is voor een brug in plaats 

van een tunnel. 

 

 2. Graag de werkgroep fietstunnel/fietsbrug te Surhuizum uitnodigen. 

 

 3. Een tunnel te Surhuizum kost (€ 900K + € 1500K): € 2400K 

Een tunnel te ‘Fryslân’ kost (gemiddeld) € 800K + € 1300K: € 2100K 

Vraag: Het verschil tussen Surhuizum en Fryslân is € 300K (circa 13 %) en dat is fors. 

Vanwaar dit verschil? 

Het bouwen in het buitengebied van Surhuizum is m.i. goedkoper dan het bouwen in 

dichter bevolkte gebieden. 

 

 4. De projectkosten van een fietsbrug te Surhuizum bedragen € 650K., maar hoeveel 

bedragen de bouwkosten van deze fietsbrug? 

Deze kosten zijn niet vermeld. 

 

3. Agendapunt 3 

Zwembad Buitenpost 

(N.a.v. de raadsagenda van 15 februari 2018, op verzoek van de fracties PvdA en GBA) 

 

 Verzoek van de PvdA-fractie: 

 

 1. Graag een organogram (een getekend organisatiemodel) van de nieuwe structuur van 

zwembad de Kûpe presenteren. 

 

 Vraag van de GBA-fractie: 

 

 2. Waaruit bestaat de aanvullende jaarlijkse gesaldeerde bijdrage aan de exploitatie van de 

toekomstige BV van € 81.000? 

 

4. Agendapunt 4 

Geactualiseerd uitvoeringsprogramma bij de Woonvisie 

(N.a.v. een verzoek in het presidium van 25 januari 2018: het college biedt een presentatie 

aan / n.a.v. de raadsagenda van 15 februari 2018, op verzoek van de fracties PvdA, GBA, 

FNP, CU en CDA.) 

 

 Verzoek van de PvdA-fractie: 

 

 1. Dorpsraad Gerkesklooster uitnodigen 

 



 Vragen van de GBA-fractie: 
 

 2. Waarom is Harkema niet meegenomen als centrumdorp terwijl Harkema altijd behoorde 

bij de grotere dorpen, bv. Buitenpost en Surhuisterveen, in ieder geval v.w.b. de 

grondprijzen? 
 

 Fragen van de FNP-fraksje: 

 

 3. Oantal wenningsykjenden yn Achtkarspelen per doarp, by SWA en WoonFriesland.   
 

 4. Nybou by foarsjennings kearnen dat binne de twa gruttere doarpen fanwëge de 

foarsjennings en wurkgelegenhied. Komme dan Harkema en Koatstertille ek yn bield? 
 

 5. Yn dizze oanpaste wenfisy komme de doarpen der hiel bekaaid ôf, weinig of gjin nijbou. 

Dus allinnich sanearje en opknappe. Wolle wy dat alle lytsere doarpen op slot geane? 
 

 6. De âlde ôfspraken rinne noch oant 2020? Kin der yn de periode foar noch ekstra boud 

wurde yn mei namme de lytsere doarpen? 

 

 7. As der doarpsstrategieen ûntwikkele wurde, jout dat mear romte? 

 

 Vragen van de CU-fractie: 

 

 8. Welke ruimte is er voor woningbouw voor de kleinere kernen, niet zijnde Buitenpost en 

Surhuisterveen? 

 

 9. Zijn de verenigingen van Plaatselijk belang betrokken bij de woonvisie? 

 

 10. Welke (beleids)ruimte heeft Achtkarspelen zelf bij de invulling van de woningbehoefte? 

 

 Vragen van de CDA-fractie: 

 

 11. Wat zijn nu de essentiële verschillen t.o.v. de eerdere woonvisie? 

 

 12. Welke prestatieafspraken zijn gemaakt met de woningbouwvereniging? 

 

 13. Hoe zijn de duurzaamheidsdoelstellingen van de gemeente verwoord in de concrete en 

SMART-geformuleerde prestatieafspraken met de woningbouwverenigingen? 

 

 14. Is deze doelstelling haalbaar als er aangesloten wordt bij planmatig onderhoud van 

bijvoorbeeld SWA? 

 

 15. Is de volgorde juist gekozen om eerst prestatieafspraken te maken en daarna een visie 

aan te passen en voor te leggen aan de raad? 

 

 16. Het woningbouwprogramma is de afgelopen jaren bepaald door de crisis in de bouw. Nu 

de crisis voorbij is, vraagt dit snel schakelen. Welke actie onderneemt te gemeente bij 

de provincie om meer woningbouwmogelijkheden te creëren in de kleine en grotere 

kernen, zodat er kan worden gebouwd naar fraach en ferlet? 

 

 17. Pagina 14: slechts 1 actie over samenwerking met andere partijen. Kan het college met 

een aantal concrete voorbeelden aangeven welke lokale initiatieven worden 

gefaciliteerd, en welke faciliteiten het college/ambtenaren ontbreekt om dit nog beter 

‘tot zijn recht’ te laten komen? 

 

 18. Waarom de mogelijkheden van tiny houses verkennen? Kan de gemeente niet faciliteren 

in het creëren van mogelijkheden? 

 



5. Agendapunt 5 

Kadernota inkoop en aanbesteden 2018 

(N.a.v. de raadsagenda van 15 februari 2018, op verzoek van de fracties PvdA en CDA) 

 

 Vragen van de PvdA-fractie: 

 

 1. Een duidelijk overzicht met de huidige bedragen voor inkoop en aanbesteding werken bij 

de verschillende vormen van aanbesteding. Enige toelichting gewenst maar de nadruk 

op de concrete bedragen en dan vooral op inkoop en aanbesteding werken bij 1 op 1 en 

meervoudig onderhands. 

 

 2. Is er verschil in beleid tussen de dragende organisatie 8K enerzijds en de Werkmij 8KTD 

anderzijds? 

 

 Vragen van de CDA-fractie: 

 

 3. Welke ruimte is er voor (gemeentelijke) ondernemers die tot nu toe geen opdrachten 

van de gemeente hebben gehad? 

 

 4. Hoe worden nieuwe ondernemers in Achtkarspelen actief aangezocht?  

 

 5. Waar is informatie over aanbestedingen op de gemeentelijke website te vinden? 

 

6. Agendapunt 6 

Begroting mobiliteitsbureau 

(N.a.v. de raadsagenda van 15 februari 2018, op verzoek van de fracties FNP en CU.) 

 

 Fragen fan de FNP-fraksje: 

 

 1. Der stiet yn it stik (geactualiseerde begroting) dat der in ferskowing is fan it 

leerlingenferfier nei hegere kosten foar it Wmo ferfier. Ek wurdt der oanjûn dat it effekt 

noch net by Achtkarspelen sichtber is.  

Ús fraach: kin by benadering oanjûn wurde wêr dizze ekstra kosten út besteane? 

 

 2. In taksjebedriuw kriget in fergoeding per oere, foar it ter beskikking stellen fan in 

ferfiersmiddel en sjauffeur, en binne ynhierd fan 7.00 oere oant 16.00 oere en dat binne 

9 oeren mar rydt mar de helte fan de oeren. Wa moat dan de kosten betelje fan de 

oeren dy’t er net rydt? Dit is in foarbyld út de praktyk. 

 

 Vragen van de CU-fractie: 

 

 3. Graag een overzicht van de kosten van het mobiliteitsbureau zelf. 

 

 4. Wat is de organisatiestructuur van het mobiliteitsbureau (aantal fte en functies)? 

 

7. Agendapunt 7 

Kaderbrief 2019-2022 Veiligheidsregio Fryslân 

(N.a.v. de raadsagenda van 15 februari 2018, op verzoek van de CDA-fractie.) 

 

 Verzoek van de CDA-fractie: 

 

 1. Graag en onderbouwing van de noodzaak van de uitzetting en wat is gedaan om de 

uitzetting te voorkomen. 
 

 

 


